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Assistents:  Estela Padilla, Ruth Vives (Comissió Extraescolars); Raquel González i Patri Cruz 

(Comissió de Festes); María Goya (Presidenta); Andrea Ardèvol i Sandra Miras (Comissió de 

Comunicació); Alba Navalon (Vicepresidenta); Montse Ponsa i Lara Roman (Tresoreia); Claudi 

Sust (comissió de Biblioteca), Marina Rocabert i Chío Villa (Comissió d’Educació); Vanessa 

Hidalgo (comissió Famílies nouvingudes); Laia Vives (comissió de menjador) i Pati Salarich  

(Secretària). 

SECRETARIA 

Aprovació de l’acta de setembre. 

VICEPRESIDENTA 

L’Alba explica la proposta de nou format de document per a les Juntes Afa. Es farà a través 

d’un excel. En aquest excel, hi haurà expliacades les propostes que cada comissió explicarà a 

la Junta. Cada mes l’Alba anotarà els punts a tractar per cada comissió a les reunions de Junta 

i la idea és que cada comissió (que prèviament haurà tractat els punts a la seva comissió) 

empleni l'explicació de cada punt per tal que a les reunions no es facin gaire extenses i així 

com també apuntar el nom de la persona que assistirà a la reunió (representant/vocal). Tot 

allò que impliqui consensuar entre totes es decidirà a la Junta. Cada Comissió tindrà 10 minuts 

per explicar els seus punts a la reunió, si s'ha de consensuar algun tema es decidirà un cop la 

comissió en qüestió, hagi finalitzat.  Els debats més generals es tractaran al final de l'exposició 

de totes les comissions. L'ordre d'exposició cada mes anirà canviant i l’Alba anirà controlant 

els temps de paraula. La idea és posar un cronòmetre visual a través del Meet o Zoom, la 

comissió de comunicació ens informarà de com fer-ho. Finalment, s’acorda que tothom que 

vulgui de les comissions pugui participar a la Junta. L’horari de reunions de la Junta serà de 22 

a 23h. 

PRESIDENTA 

La María confirma la data del Mercat Solidari/Nadal, serà el 26/11/2022, data confirmada per 

l’Ajuntament. L’organització d’aquest esdeveniment es farà conjuntament amb sisè. S’ha 

d’acordar dates per la recollida de joguines, etiquetat, preus y muntatge del mercat. I cal 
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preparar el comunicat a les famílies. Finalment, després de debatre aquest tema entre totes 

les assistent a la Junta es decideix no participar en la venta de joguines de 2a mà.  

Està confirmat que l’escola disposarà del Piano de cua durant la setmana de Santa Cecília,  a 

partir del 21/11/22 així com també està confirmat el seu trasllat. Queda pendent elaborar un 

comunicat conjunt d’escola i AFA per enviar a les famílies.  

TRESORERIA 

Segons les votacions realitzades i conforme el resultat, afegim a Montserrat Ponsa Herrera 

amb NIF: 46766408W com a responsable de tresoreria i ho traslladem a l’entitat bancaria 

perquè la incloguin en els comptes. Per tant, com a tresoreres del AFA Mas Maria queden com 

autoritzades la Lara Roman i Montse Ponsa per poder operar amb firma mancomunada. 

 

COMISSIÓ D’EXTRAESCOLARS 

L’Estela comenta que s’ha incita les activats sense incidències. Comenta que en breu la 

comissió començarà a realitzar les visites de seguiment i funcionament de les diferents 

activitats extraescolars.  

COMISSIÓ DE BIBLIOTECA 

La Claudia explica que a partir del mes de novembre començaran els  conta contes al migdia, 

cal acabar de parlar amb la Mara per organitzar-ho. 

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ 

La Chío explica que la xerrada sobre la diversita amb la Maria i el Lluc està aprovada pel 

Consell Escolar. Aquest diumenge es reuniran amb ells per acabar de tancar el dia i el format 

de la xerrada.  

Pel que fa a “Tomando conciencia school”,  l’ escola ja s’ha posat en contacte amb ells per a 

poder esclarir dubtes. En un principi, es perceben bones sensacions, però es resta a l’espera 

de saber alguna cosa per part de l’escola. 
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La Chío explica que només els tallers de mindfulness i el de sexualitat superen el pressupost 

assignat, potser que el taller de sexualitat tingui algun cost per a les famílies. El taller de 

sexualitat encara no hi ha dates confirmades ja que s’està pendent del pressupost.   

Comenta que hi ha altres iniciatives interessants com la de bullying de la fundació Barça i 

Cacaolat. Pel que fa al calendari que s’havia fet fa un parell de cursos es va comentar que 

aquest no té gaire sentit si ja es fa un des de l’Ajuntament i que a més comporta molta feina i 

el benefici que es treia era poc.  

Finalment, comenta que la xerrada de Victor Küppers està confirmada i será on-line al març.  

COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ 

La Sandra comenta que des de la comissió es mirarà de com es pot incloure un cronòmetre 

visual a les reunions on-line per Meet o Zoom de la Junta. Des de la Comissió de Comunicació 

es considera positiu per l'AFA que pugui participar a les Juntes tothom que vulgui però posant 

mesures per a controlar els temps d'intervenció mitjançant la figura d'una moderadora i/o 

d'un cronòmetre. 

COMISSIÓ DE MENJADOR 

La Laia explica que la reunió de les famílies amb el servei de menjador, va ser força positiva. 

Cal destcar tres punts que van sorgir: els infants no es renten les dents, per què no es dormia 

dins de l'aula, en els menús sense carn no es posava quin tipus de proteïna era per a poder 

complementar amb els àpats de casa. Aquest últim punt comenta que aquest mes d’octubre 

ja s'ha començat a fer. La setmana passada es va fer la signatura del contracte amb Saned 

després de la revisió d’aquest.  

FAMÍLIES NOUVINGUDES 

La Marina comenta que estan preparant l’enquesta de satisfacció a les famílies nouvingudes i 

es planteja fer-ho amb google forms.  

COMISSIÓ FESTES 



ACTA JUNTA DE L’AFA - ESCOLA MAS MARIA  
   

DATA: 27/10/2022      LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET  i PRESENCIAL      HORA: 21.30h 

 
La Patri comenta com està la participació de la Festa de la Castanyada. El castanyer anirà a les 13h 

a portar les castanyes i les famílies voluntàries també aniran a aquesta hora a fer les paperines. La 

castanyera, àvia d’una alumna de l’escola,  anirà a les 14:45h. 

 

     María Goya          Pati Salarich 

Presidenta de l’AFA     Secretària de l’AFA 
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